
 

 

 

PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Rady Wydziału Elektroniki i Informatyki 

w dniu 07.03.2023r. 

 

Posiedzenie Rady Wydziału otworzył Dziekan prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz. 

W czasie posiedzenia głosowania odbyły się z użyciem systemu informatycznego eSesja.pl. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

Sprawy dydaktyczne - Dziekan: prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz 

1. Wyrażenie zgody na prowadzenie wykładów przez pracowników nie posiadających stopnia doktora  

w semestrze letnim roku akademickiego 2022/2023. 

Sprawy różne  

 

 

Potwierdzenie przez Dziekana WEiI prawomocności posiedzenia Rady Wydziału w dniu 07.03.2023r. 

Rada Wydziału 

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych 

20 14 
 

Dziekan, prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz, prof. PK przedstawił plan posiedzenia Rady. 

 

Sprawy dydaktyczne-Zagadnienie referował Prodziekan dr inż. Bogdan Strzeszewski.  

Ad.1. Wpłynął wniosek od kierownika katedry na prowadzenie wykładów w sem. letnim roku akademic-

kiego 2022/2023 przez osobę nie posiadającą stopnia doktora: 

- mgr inż. Maciej Bączek - 15 godz. 

 

Prodziekan, B. Strzeszewski omówił wniosek o powierzenie prowadzenia wykładów pracownikowi 

nie posiadającemu stopnia doktora w semestrze letnim roku akademickiego 2022/2023.  

 

Głosowanie tajne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Przeciw Wstrz. się 

20 14 14 14 - - 

Opinia RW z dnia 07.03.2023 r.  

 

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału zatwierdzili wniosek o po-

wierzenie prowadzenia wykładów pracownikowi nie posiadającemu stopnia doktora w semestrze 

letnim roku akademickiego 2022/2023.  

 

Sprawy różne: 

 

Dr inż. Aneta Hapka: 

- prosi kierowników katedr o podanie nazwisk osób, które będą uczestniczyły w spotkaniach  

z rodzicami uczniów klas maturalnych, 

- spotkania z rodzicami odbywać będą się w godzinach popołudniowych, na wywiadówkach, 

- rodzicom przedstawiona będzie oferta kształcenia na Wydziale i możliwości podjęcia dobrze 

płatnego i atrakcyjnego zatrudnienia w Koszalinie lub innych większych ośrodkach, 

 

 



 

 

- chcemy przekazać rodzicom informacje, że studiowanie na PK nie zamyka drogi studentowi i ab-

solwentowi do podjęcia pracy w dużych ośrodkach.  

 

 

 

 

 

Dziekan WEiI Krzysztof Rokosz zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 

 

 

 

 

 

           Dziekan 

 

 

Protokołowała: Margita Kucharska    prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz 

 

 

 

 


